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SAGT  

Sammenslutningen af Grundejerforeninger i Trundholm 

 

REFERAT AF REPRESENTANTSKABSMØDE 2014 

Afholdt d. 7. april 2014 

I Stadionrestauranten, Sollentuna allé 1-3, 2650 Hvidovre 

DAGSORDEN 

Pkt. 1 Valg af dirigent 

Pkt. 2 Bestyrelsens beretning 

Pkt. 3 Forelæggelse og godkendelse af regnskab – v/kassereren 

Pkt. 4 Indkomne forslag jfr. Paragraf 4 stk. 7.  

Pkt. 5 Forelæggelse og godkendelse af budget herunder fastsættelse af 

kontingent og rykkergebyr 

Pkt. 6 Valg til bestyrelsen 

 A. Kasserer Kirsten Laage-Petersen 
 B. Best. Poul Jørgensen  
 C. Best. supp. Henning Madsen 

 D. Revisor suppleant Pool Jegsen Schmidt 
Pkt. 7 Eventuelt 

Formanden Peter Post Hansen (PPH) åbnede mødet med at byde de 41 fremmødte 

velkommen.  

Ad pkt. 1. Valg af dirigent. 

På bestyrelsens vegne foreslog PPH, Robert Ludvigsen som dirigent – han blev valgt med 

applaus. 

Robert Ludvigsen konstaterede at repræsentantskabet var lovligt indkaldt og oplyste, at 

der af de 41 fremmødte, var 31 stemmeberettigede. 

Der blev valgt 2 stemmetællere. Han gav herefter ordet til PPH 

Ad pkt. 2. Bestyrelsens beretning v/ Peter Post Hansen 

Da den meget lange beretning var udsendt i forvejen var det besluttet 
”kun” at gennemgå punkterne med henblik på, om der var spørgsmål til 

de enkelte emner. Det samme gøres med referatet. 
 

Det første afsnit Indledning og Kommissorier blev dog nøjere 
gennemgået.  

Der var ingen spørgsmål til punktet. 
 

1 Fællesmøde med grundejerne – Mødet 2014 er endnu ikke planlagt. 
  Der var ingen spørgsmål til punktet.
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2 Beredskab / ambulance – der blev spurgt til om vi vidste hvor mange 
gange helikopteren havde været i anvendelse – ingen kendte det 

konkrete tal. 
  Der var ingen yderligere spørgsmål til punktet. 

 
3 Skorstensrensning 

  Der var ingen spørgsmål til punktet. 
 

4 Genbrugsstationer – PPH kunne supplere beretningen med, at 
Hønsinge Genbrugsstations efter ombygning er klar til åbning i Påsken. 

  Det blev foreslået, at kommunen kørte ud med en flishugger 
når de hentede storskrald/grenaffald – andre mente det ville 

støje for meget. 

  Der var ingen spørgsmål til punktet. 
 

5 Politi / indbrud 
  Der var ingen spørgsmål til punktet. 

 
6 Afbrænding 

  Der var ingen spørgsmål til punktet. 
 

7 Rute 21 
  Der var ingen spørgsmål til punktet. 

 
8 Mobil- / datanet – PPH supplerede beretningen med, at Odsherred 

Kommune overfor teleselskaberne har stillet arealer frit til brug for 
opstilling af master. 

  Der var ingen spørgsmål til punktet. 

 
9 Toiletter på stranden 

  Der var ingen spørgsmål til punktet. 
 

10 By-make-over 
  Der var ingen spørgsmål til punktet. 

 
11 Forbedring af veje og cykelstier – PPH supplerede med, 

udsikkerheden omkring placeringen af Hønsinge omfartsvej. Bliver den 
en fortsættelse af Vig Parkvej eller andet sted?  

Nykøbing / Slagelsevej vil fremover være permanent lukket for tilkørsel 
fra Rute 21. 

 
12 Stormskader 

Der var et spørgsmål, om renovering af skader efter stormene Alan og 

Bodil også gjaldt Odden Havn. 
Jfr. kommunens renoveringsplan af marts 2014 er der sat penge af til 

Odden havn. 
  Der var ingen yderligere spørgsmål til punktet. 
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13 Udskiftning af broer ved Korevlerne 

  Der var ingen spørgsmål til punktet. 
 

 
14 Lovpligtig forsikring for grundejerforeninger 

  Der var ingen spørgsmål til punktet, men det kan anbefales 
at tegne en erhvervsforsikring for veje og fællesarealer. Yderligere 

forsikringer bør tegnes hvis man har ansat personale eller afholder 
fælles arbejdsweekender. 

 
15 Strand / Havne – der var en debat vedrørende den megen tang, og 

det blev nævnt, at man jævnlig observerede 2 professionelle fiskere 

trawle i Sejerøbugten, med efterfølgende ålegræs gener på strandene, 
da vinden bærer den friske ålegræs ind. En grundejer havde desuden 

været ude for at trawlet havde taget hans fiskegrej. Kutternes motor er 
neddroslet til 60 kh. 

Bestyrelsen lovede at arbejde på sagen. 
  Der var ingen yderligere spørgsmål til punktet. 

 
16 Kloakering - PPH supplerede med en orientering om status for Vig og 

Hønsinge Lyng. Der bliver ikke udført gravearbejde i 2014. 
Der blev stillet en spørgsmål om hvorledes Odsherred Forsyning agerer 

over for de grundejere der ikke kan skaffe penge til kloakering – med 
henvisning til en sag fra Lolland hvor der var dømt fængselsstraf. 

(dommen blev dog ikke eksekveret) 
Bestyrelsen vil tage spørgsmålet med til førstkommende OF-møde. 

 OF meddeler at de pt. har ca. 50 skyldnere hvoraf en del har 

valgt at indgå en betalingsaftale over 3 år = 36 rater tillagt 
renter jfr. rentelovens bestemmelser. Øvrige skyldnere bliver 

overgivet til inddragelse via Skat 
  Der var ingen yderligere spørgsmål til punktet. 

 
17 Kystsikring 

  Der var ingen spørgsmål til punktet. 
 

18 Dræn/grøfter – Det blev nævnt, at man havde observeret kraftigt 
fald i vandstanden i Fuglebæk Å efter at Kommunen havde renset ved 

Korevlerne. Man bad SAGT ”holde dem til ilden” i den forbindelse. 
  Der var ingen spørgsmål til punktet. 

 
19 Forurening – Korevlerne 

Der blev berettet om alvorlig forurening fra vandløbene, og om døde fisk 

i lagunerne. 
 Bestyrelsen vil gå aktivt ind i problematikken. 

  Der var ingen yderligere spørgsmål til punktet.
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20 Retningslinier for renovering af veje efter tung kørsel. 

  Der var ingen spørgsmål til punktet. 
 

21 Private fællesveje i sommerlandet 
  Der var ingen spørgsmål til punktet. 

 
22 Skiltekampagnen 

  Der var ingen spørgsmål til punktet. 
 

23 SAGTs fremtid – PPH konstaterede, at arbejdet med at fusionere med 
Dragsholm og Nykøbing/Rørvig ligger stille efter at sidstnævnte havde 

meddelt de ikke ønskede en fusion  

  Der var ingen spørgsmål til punktet. 
 

 
Beretningen blev godkendt    

 
Ad. 3 Forelæggelse og godkendelse af regnskab 

 
Også her var bemærkninger til regnskabet udsendt sammen med indkaldelsen, hvorfor 

KLP nøjedes med at høre om der var bemærkninger til regnskabet. 

En enkelt havde observeret, at der var en difference på budgettallene 2013 på 2.000 kr. 

set i kolonnen i regnskabsdelen og i den efterfølgende budgetdel. Der er tale om en 

tastefejl. Budgetallene i regnskabsdelen er de gældende. 

 Der var ingen yderligere spørgsmål til regnskabet. 
 

 Regnskabet blev godkendt 

 

Ad. 4 Indkomne forslag 
 

Protokollatet der var fremlagt til afstemning blev forkastet både med hensyn til 
ændringer til § 4 stk. 4 og til § 4 stk. 12 

 Der var en del debat og ordlyden i den første del. Man fandt det var 
urimeligt at medlemmer skulle give besked om at man ønskede 

materiale til sendt pr. brev, så vi fortsætter med at anbefale 
medlemmerne til at opgive en mailadresse og huske at oplyse ved 

ændringer. Alle andre vil få tilsendt materiale pr. post.  
 

 At flytte repræsentantskabsmødet til Odsherred var der ikke interesse i. 
Når man var på ”landet” var det ikke for at gå til møder.
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Ad. 5 Forelæggelse og godkendelse af budget 

Bemærkninger til budgettet var ligeledes udsendt sammen med indkaldelsen og 
der var ingen bemærkninger til budgettet 

 
Kontingentet fra 2015 er fastsat til 17 kr. pr. medlem 

  
 Budgettet blev godkendt 

  
 

Ad. 6 Valg til bestyrelsen 
Kassereren Kirsten Laage-Petersen – GF Heden var på valg – og villig til genvalg.  

 Kirsten Laage-Petersen blev genvalgt for en 2 årig periode 

Bestyrelsesmedlem Poul Jørgensen – Tengslemark Ny blev valgt ind for 1 år i 2013 og 

var villig til genvalg. 

 Poul Jørgensen blev genvalgt for en 2 årig periode 

Suppleant Henning Madsen ønskede ikke genvalg. 

På mødet meldte Kurt Jensen – GF Ågård sig villig til valg som suppleant. 

 Kurt Jensen blev valgt for 1 år 

Revisorsuppleant Poul Jegsen Schmidt var villig til genvalg hvis vi ikke fandt en anden. 

 Bjarne Albrechtsen – GF Barringgaard Vest meldte sig som villig. 

 Bjarne Albrechtsen blev valgt for 1 år 

Ad. 7 Eventuelt 

Der blev stillet et spørgsmål om det er muligt at begære et hus på 
tvangsauktion, hvis et medlem ikke vil betale kontingent? Bestyrelsen vil 

undersøge muligheden – man kan få tinglyst gæld på ejendommen til 
indfrielse ved salg, med det er jo ikke helt det samme. 

 

Formanden Peter Post Hansen takkede herefter de tilstedeværende for deres fremmøde 

og Robert Ludvigsen for ledelsen af mødet. 

 

Referent 

Kirsten Laage-Petersen Robert Ludvigsen  

09-04-2014 


